
Protokoll Samarbetsgruppen Vänerförbunden. 

Skoghall 1 november 2018 kl. 19:00 

 
Närvarande:     Peter Palmertz VBF, Peter Rebsher ÖVBF, Bengt Erik  

Löfgren ÖVBF, Christer Bofeldt Samarbetsgruppen, Ulf Littorin VBF 

Lars Göran Kring VBF, Owe Lindström VVDK, Thorsten Born VBF, 

Clas Göran Ekeberg VBF Karl Axel Wennerstrand VVDK. 
 

Mötet öppnades av ordf. Owe Lindström och till sekreterare valdes  

Karl Axel Wennerstrand samt Ulf Littorin till justerare. 
 

Första frågan handlade om kansliets ev utökning av personal samt uppstart av 

egen utbildningsenhet. Vi känner oss tveksamma till "SBU-akademin", ev. en 

proposition till BRD. 
 

Havstulpaner:     Kommande år har SBU i sin budget 100.000 sek enbart till 

saltvatten. Inget till belopp till sötvatten. Christer stod för informationen. 
 

Nomineringar till SBU:     Mötet diskuterade olika förslag bland annat 

Christer Eriksson som ordförande, mötet föreslog ett samtal med Inger 

Högström-Westerling som vi önskar som ordförande.  

Även Petra Elg bör ingå i styrelsen, KAW undersöker per telefon 

möjligheterna. Lars Göran talar med Peter Karlsson VBF. 

 

Båtskrotning:     Christer informerade om skrotning. 

 

Samgående runt Vänern:     Beslutades att Owe och Thorsten tar fram ett 

formulär som skickas till alla våra klubbar som klargör önskemålet. 

Redovisas vid nästa möte i januari 2019. 
 

Kort information om Göta Kanal, bl.a. avgifter. 
 

Avtal om inköp bl.a. av utrustning, tas upp på UR. 

 

Beslutet om kassör avslutades, överblivet belopp ställdes till mötets förfogande.  

SEB underlag till VBF kassör. 
 

Nästa möte med Samarbetsgruppen blir 10 jan 2019 på Mörudden, Hammarö. 

 

 

Åmål den 2 november 2018 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 

Karl Axel Wennerstrand, VVDK   Ulf Littorin, VBF 


